
OPINIONS 
DE LES ENTITATS 
DEDICADES 
ALAVELLESA 

Heus aci les opinoosn del Presi- , 
dent de l 'Asvat de La Roca i del 
•Regidor de Cultura de TA jun ta -
'fnent. 

El senyor Josep Torrellas 
creu que Tajuntament está fent 
un .esforg mol t gran per tirar en-
davant aquest projecte, creu però 
que si s'hagués demanat el suport 
de les entitats bancáries i oficiáis 
s 'hauria aconseguit un casal més 
gran. 

Pensa que el poblé no está 
acostumat a teñir locáis d aqüestes 
caracteri'stiques i és per això que 
costará que la gent hi vagi. Creu 
que en un principi potser no hi 
haurá gaire gent, però de mica en 
mica, eis avis s 'aniran animant i 
el casal podrá assolir un gran èxit. 

La situació del casal, segons 
el senyor Torrellas és ¡nmillorable, 
dones es troba al centre del poblé 
i en un Hoc mol t apropiat per 
aquest t ipus de centre. 

Creu també que un cop inau-
gurat, s'hi podran organitzar dife-
rents concursos com ara de dòmi-
no, escacs, cartes, etc. . . A ixò 
contribuirà a una major afiuència 
d 'av is dones tindran un alicient 
peranar-hi. 

El casal suposarà també una 
major unitat entre eis avis de La 
Roca dones t indran un Hoc on 
podran anar tots plegats, sobretot 
eis matrimonis, que fins ara no 
podien anar a cap Hoc per poder 
gaudir d ' una certa tranqui l i tat , i 
per parlar de la seva vida qüotidia-
na. 

A continuaciò podeu llegir 
les opinions del conseller de cul-
tura, Josep Girbau i Fàbregas. 

El Sr. Girbau creu que és 
de vital importáncia el fet de 
que s'acabi de construir el casal 
del avis del nostre pöble de La 
Roca ja que moits d'ells ho espe-
ren amb molta il.lusió per tal de 
poder gaudir d ' u n Hoc per fer la 
xerrada amb eis amics i amigues I 
també d ' u n Hoc per estar tran-

Una perspectiva del que pot ser el Casal ( fo to Agustf) 

quiis, i també que quedi com un 
record el fet de que fins ara havien 
d 'anar per les " fabr iques" i per 
la rambla, la qual cosa no vol dir 
que no hi puguin continuar passe-
jant, perqué, sempre va bé estirar 
una mica les cames. El senyor 
Girbau creu que els dies d'hivern 
no agrada gaire sortir al carrer; 
que mil lor que poder disposar 
d ' u n local tranquil i acoll idor per 
passar Testona? 

Es per això que ens hem de 
posar una fita i acabar-lo quan més 
abans mil lor. 

El conseller ens explica que 
quan eli visita diferents casais 
de jubilats d'altres poblacions veu 
que la majoria d 'e l l s tornan a 
viure, és a dir, en el casal poden 
gaudir d 'ac tes , testes, i demés 
divertiments que la majoria d'ells 
no havien pogut tenir en la seva 
joventut. 

El senyor Girbau per acabar 
vol felicitar a to thom, especial-
ment ais nostres avis per les festes 

de Nadal, desitjant-los un Bon 
Any nou, a ix i com esperant que 
ben aviat puguin gaudir del casal 
dels avis de L Roca. 

Com podeu veure hi ha una 
•gran unanimitat en les opinions. 
Tots nosaltres esperem que aquest 
Casai del Jubilât sigui un gran èxit 

,per el nostre pöble. 
I 

i Marta Pujol 
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